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Sak 29-22/23 Godkjenning av innkalling og saksliste - V 7 

Vedtakssak 8 

Saksbehandler: Regine Blix 9 

Bakgrunn 10 

Innkalling ble sendt ut til sentralstyrets medlemmer 05.09.2022. Sakslisten ble sendt ut til 11 

sentralstyrets medlemmer en uke før møtet – 06.09. Sakslisten er ikke satt i tråd med Sentralstyrets 12 

møtekalender, da dette er et ekstraordinært møte. 13 

Forslag til vedtak 14 

Innkalling og saksliste godkjennes  15 
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16 

Vedtakssak 17 

Saksbehandler: Regine Blix 18 

Bakgrunn 19 

Humanistisk Ungdom har i mange år hatt felles medlemssystem med HEF. Per dags dato bruker både 20 

HEF og HU Microsoft Dynamics som medlemssystem. Dette systemet har vært i bruk siden mars 21 

2022. 22 

Vurdering 23 

Dynamics er et stort system med mange funksjoner som fungerer godt for HEF. Dessverre for oss i 24 

HU tilbyr det ikke de funksjonene vi trenger mest. Systemet er for eksempel ikke lagt opp for 25 

innbetaling av kontingenter, noe som gjør det viktige verve-arbeidet i HU vanskelig. Utover dette 26 

rapporterer både ansatte og tillitsvalgte i HU at dynamics er vanskelig å arbeide i.  27 

 28 

Forslagsstiller ønsker at Humanistisk Ungdom bytter til et annet medlemssystem, og har innhentet 29 

pristilbud fra en annen leverandør av medlemssystemer. HyperSys leveres av Unicornis, og er et 30 

medlemssystem spesielt designet for ungdomsorganisasjoner.  31 

 32 

Unicornis er klare for å overføre oss innen kort tid, og tilbyr funksjonene vi har savnet i dynamics 33 

(enkel håndtering av betalinger, for eksempel kontingentbetaling via vipps), i tillegg til flere andre 34 

funksjoner som dynamics ikke tilbyr oss, som vil gjøre driften av HU enklere. Noen av disse er: 35 

- Digitale skjemaer for årsmeldinger fra lokallag 36 

- Integrasjon med søknadsskjemaer for viktige støtteordninger til ungdomsorganisasjoner 37 

- Integrasjon med brønnøysundregisteret 38 

- Filoppbevaring 39 

- Automatisk opptelling av kursdøgn m.m (dette er informasjon vi trenger når vi skal søke 40 

BUFDIR om grunnstøtte) 41 

- Arrangementshåndtering 42 

- Enkel oversikt over vervinger 43 

Forslagsstiller ønsker å presisere at dersom HEFs medlemssystemer i fremtiden tilbyr oss alle 44 

løsningene vi trenger, kan HU bytte tilbake til felles medlemssystem i fremtiden. Per dags dato er det 45 

viktig for oss at vi får nok betalende medlemmer til å oppnå viktig statsstøtte, og da trenger vi enkle 46 

løsninger for betaling av kontingent og administrasjon av medlemslistene våre.  47 

Økonomiske konsekvenser 48 

Vi har blitt tilbudt HyperSys med alle tilgjengelige funksjoner og moduler for 2 204kr per måned. Det 49 

vil påløpe ekstrakostnader for tjenester som utsending av sms og brev, spesialutvikling o.l.  50 

I 2022 vil det også påløpe ekstra kostnader for oppstart, men etter det regner vi at på en årlig basis 51 

vil medlemssystemet utgjøre en kostnad på ca. 42 000 kr. Beløpet er et estimat, basert på 1044 52 

oppføringer (medlemmer) i systemet. Dette tallet vil variere fra år til år, ut ifra hvor mange 53 

medlemmer HU har.  54 

 55 

Merk at pris for utsending av faktura i brevform kan sløyfes dersom kontoret sender ut disse selv. 56 

 57 

I vårt nåværende budsjett er det ikke satt av penger til drift av medlemssystem, så dette vedtaket 58 

krever en umiddelbar budsjettendring for inneværende år, og opprettelse av ny budsjettpost for 59 

2023. Humanistisk Ungdoms økonomi er sterk, og de økonomiske konsekvensene av det foreslåtte 60 

vedtaket vil ikke skade vår totaløkonomi.  61 
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Vedlegg 62 

1. Pristilbud fra Unicornis 63 

2. Brosjyre fra Unicornis 64 

3. Utregning årlig kostnad 65 

Forslag til vedtak 66 

Sentralstyret vedtar å ta i bruk HyperSys som medlemssystem. 67 

 68 

Spørsmål 69 

- Når kan vi ta i bruk hypersys? 70 

o 19.09 71 

- Vil lokallagsledere får mulighet til å snakke med medlemmene sine? 72 

o Ja 73 

- Vil dobbeltmedlemskap i HEF/HU bestå? 74 

o Ja 75 

- Vil nye medlemmer i HU få beskjed om at de meldes inn i HEF? 76 

o Ikke noe mer enn de får nå. I dag står det på nettsiden vår.  77 

- Hvor mye arbeid er det for kontoret å gjøre overføringen? 78 

o Noen få timer  79 

Diskusjon  80 

- KK får talerett 81 

- Eneste ulempen med å bytte er at vi mister support på huset 82 

o Det kan løses ved å bare ringe unicornis  83 

- Veldig fint at lokallagene får tilgang til egne medlemslister og bedre mulighet til å 84 

kommunisere med medlemmene.  85 

- Flere fra sentralstyret tegner seg for å støtte forslaget til vedtak 86 

Forslag til vedtak 87 

Sentralstyret vedtar å ta i bruk HyperSys som medlemssystem. 88 

Enstemmig vedtatt 89 


